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Abstract (en)
[origin: WO9221109A1] A system for identification, separation and compacting of empty beverage cans (10) comprising a first device (38; 50; 43)
having means (38) fo distinguishing between cans to be accepted and not accepted and rejecting non-acceptable cans, and having means (50) for
detecting at least one dimension of a can to be compacted, and means (43) for determining a can redemption value based on such detection, and a
second device (2-4, 9-22, 25-37) for compacting said can through interaction of three arm means (12, 22, 13, 14), a first (12, 22) of said arm means
contacting a mid-portion (10') of said can and compressing that mid-portion, and second (13) and third (14) of said arm means acting on end regions
(10'', 10''') on either side of said mid-portion to compress the remaining portions of said can, and means for retracting (4, 12, 20, 21; 3, 13, 17; 4, 14,
19) said arm means and removing (2, 3, 9, 16, 28-34) said compacted can after compressing action by said arm means.

Abstract (fr)
Un système d'identification, de séparation et de compactage de boîtes (10) de boisson vides comprend un premier dispositif (38, 50, 43) pourvu
d'éléments (38) servant à faire la distinction entre des boîtes devant être acceptées et des boîtes devant être refusées, et à rejeter les boîtes non
acceptables, ainsi que des éléments (50) servant à mesurer au moins une dimension d'une boîte devant être compactée, et des éléments (43)
servant à déterminer une valeur de récupération de ladite boîte fondée sur le résultat de la mesure effectuée. Ledit système comprend un second
dispositif (2-4, 9-22, 25-37) servant à compacter ladite boîte par l'interaction de trois bras (12, 22, 13, 14), le premier bras (12, 22) entrant en
contact avec la partie médiane (10') de la boîte et comprimant cette partie, tandis que le second (13) et le troisième (14) bras agissent sur les
régions terminales (10", 10"') de chaque côté de ladite partie moyenne, pour comprimer les autres parties de la boîte. Le système comporte en
outre des éléments (4, 12, 20, 21; 3, 13, 17; 4, 14, 19) servant au rappel desdits bras et des éléments (2, 3, 9, 16, 28-34) servant à enlever la boîte
compactée lorsque la compression par lesdits bras est terminée.
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